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Radny Powiatu Mieleckiego

Do Zarządu Powiatu Mieleckiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego 

Powiatu Mieleckiego

INTERPELACJA

Działając w oparciu o paragraf 30 Statutu Powiatu Mieleckiego zwracam się z prośbą 
do Zarządu Powiatu Mieleckiego o wykonanie chodnika od budynku Szkoły Podstawowej w 
Brniu Osuchowskim do istniejącego chodnika w Kawęczynie.

Budowa chodnika umożliwi bezpieczne dojście i dojechanie rowerami uczniom Szkoły 
Podstawowej w Brniu Osuchowskim, którzy samodzielnie lub pod opieką Rodziców poruszają 
się po tej niebezpiecznej drodze. W Brniu Osuchowskim są zlokalizowane dwie żwirownie co 
czyni niebezpiecznym przejazd i przechodzenie małych Dzieci i Rodziców obok pojazdów o 
dużych wymiarach.
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